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Styresammensetning
2022/23

• Styret; 

Thor Otto Lohne, Inger Elise Kolstø, Ann Eline Eng, 
Lars Birger Hansen, Marita Laastad, Tommy Bygnes, 
Terje Eriksen, Jan Sundfør, Petter Leknes

• Varamedlemmer; 

Nils Jarle Lindtner, Jon Helgeland Qvale, Merete 
Håstø Albertsen, Jan Axel Roness, Jan Nicolaisen, 
Sverre Snørteland, Jonas Simon, Odd Kåre Øygarden 

• Styreleder; Thor Otto Lohne

• Nestleder; Inger Elise Kolstø 

• Revisor; Anders Rundhaug

• Valgkomite;

Thomas S. Jansen, Odd Henry Dahle, Jarle 
Salomonsen 
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Våre tanker for god lokal næringspolitikk

Haugalandet er et felles bo- og arbeidsmarked. Det er slik det må utvikles

Veiprosjekter, godt rutenett for flyplassen, containerhavn for 
handelsnæringen, bulkhavn for prosess industrien, offshorebaser for 
petromaritim næring etc er viktig

Politikk, lover og regler må utformes/forvaltes slik at dette legger til rette 
for at bedrifter kan starte opp, ansette folk og vokse 

Det må være kontinuerlig oppmerksomhet på hvor og hvordan 
arbeidsplasser kan opprettholdes og skapes 

Å ha arbeid betyr å ha kontroll over livet sitt, det handler om selvfølelse, 
selvrespekt og det å ha et sosialt nettverk. Vi skal ikke underslå 
betydningen jobben har for et menneskets liv.
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Hjemmeside

• Informasjon relevant for medlemmer

• Deltakelse i det offentlige ordskiftet med næringslivets synspunkter

• Viser vei til virkemidler og gode hjelpere for næringslivet i vår region (Bedriftsutvikling) 

• Informasjon om ledige næringstomter i kommunen (Næringsarealer) 

• Stillinsportal med ledige stiller i regionen, hentet fra NAV / arbeidsplassen.no

• Bransjeregister - linker til medlemsbedriftenes hjemmesider

• Del av digitalt arkiv – bak “login” finner styret møtereferat og arkivet
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Arbeidsform

Sekretariat kjøpes av Rogaland 
Ressurssenter (RR)

Oppgaven til RR er adm. og løpende/aktiv oppdatering 
av ny hjemmeside og ny facebook-side, 
medlemsregister og -kontakt, møteforberedelser og –
etterarbeid

Næringssjef Karmøy kommune og lederne 
av by-foreningene deltar på styremøtene

Struktur for KNs møter er som følger: a) bedriftsbesøk, 
b) dialogmøte og c) «annet» og d) styremøte. 

Skudeneshavn Næringsforening, Åkrahamn Vekst og 
Byen Vår Kopervik deltar på a), b) og c).
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Samhandling –
Rogaland Ressursenter

• Rogaland Ressurssenter arrangerer kompetansehevingsaktiviteter for 
næringslivet, og invterer Karmøy Næringsråds medlemmer til deltakelse. 

• Dette er eksemeplvis:

• Frokostmøter (miljøfyrtårnsertifisering, Lean, Iso-sertifisering, 
Microsoft teams, styrekurs)

• Foredrag om ny teknologi, robotisering, digitalisering, bærekraft
mm

• Vekstprogram – ledelses og bedriftsutvikling

• Grunderpizza, møtearena for nye gründere

• Bedriftenes Dag
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Arbeidsform fra 9.03.2023

Sekretariat kjøpes av Rogaland 
Ressurssenter (RR)

Oppgaven til RR er adm. og løpende/aktiv oppdatering 
av ny hjemmeside og ny facebook-side, 
medlemsregister og -kontakt, møteforberedelser og –
etterarbeid

Næringssjef Karmøy kommune og lederne 
av by-foreningene deltar på styremøtene

Struktur for KNs møter er som følger: a) bedriftsbesøk, 
b) dialogmøte og c) «annet» og d) styremøte. 

Skudeneshavn Næringsforening, Åkrahamn Vekst og 
Byen Vår Kopervik deltar på a), b) og c).

KN har en 20% daglig leder stilling - Ståle Landaas er engasjert midlertidig/1 års varighet/forsøksordning
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Daglig leder skal gi mer kraft til arbeid for å 
legge til rette forhold for bestående og ny 

næringsvirksomhet. 

• Areal for næringsvirksomhet

• Vei løft for å redusere vedlikeholdsetterslepet, og ruste opp veinettet for 
bl.a. bedre sentrale næringsveier

• «Verktøykasse» for å utvikle og realisere større byutviklingsprosjekter

• Økt fornybar krafttilførsel/produksjon, slik at det samsvarer med en 
vellykket klimaomstilling og kraftetterspørsel basert på næringslivets 
industrisatsinger.

• Støtte opp under initiativet "Bærekraftsløftet" fra NHO, LO og KS for å 
sikre god samhandling og gjennomføring av bærekraftsmålene.

• Politikk for å redusere antall uføretrygdede, redusere sykefraværet, få 
flere over fra deltid til heltid, få flere eldre til å stå lenger i arbeid og få 
flere innvandrere i arbeid. 
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Deltakelse i det offentlige 
ordskiftet

• Vi må få med oss fremskrittpotensialet og 
løsninger….

• Brann Stadion kan ta imot 17.686 tilskuere …..

• Energisikring – Gassco har bidratt med viktig 
brikke

• En hyllest til Karmøy politikerne som demokratiets 
voktere

• 1000 milliarder kan gi mange lokale arbeidsplasser

• Gass, strømpris og refleksjoner

• Situasjonen i Lufthavndrift AS

• Kor e alle heltene hen?

• Biogassanlegg i Karmøy?

https://karmoynaringsrad.no/vi-ma-fa-med-oss-fremskrittpotensialet-og-losninger/
https://karmoynaringsrad.no/vi-ma-fa-med-oss-fremskrittpotensialet-og-losninger/
https://karmoynaringsrad.no/brann-stadion-kan-ta-imot-17-686-tilskuere/
https://karmoynaringsrad.no/gassco-har-bidratt-med-a-legge-pa-plass-en-viktig-brikke/
https://karmoynaringsrad.no/gassco-har-bidratt-med-a-legge-pa-plass-en-viktig-brikke/
https://karmoynaringsrad.no/en-hyllest-til-karmoy-politikerne-som-demokratiets-voktere/
https://karmoynaringsrad.no/en-hyllest-til-karmoy-politikerne-som-demokratiets-voktere/
https://karmoynaringsrad.no/1000-milliarder-kan-gi-mange-lokale-arbeidsplasser/
https://karmoynaringsrad.no/gass-strompris-og-refleksjoner/
https://karmoynaringsrad.no/situasjonen-i-lufthavndrift-as/
https://karmoynaringsrad.no/kor-e-alle-heltane-hen/
https://karmoynaringsrad.no/biogassanlegg-i-karmoy/
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Vi må få med oss 
fremskrittpotensialet 

og løsninger….

• Innlegget handler om Beyonder sitt valg om å 
satse på sin storskala batterifabrikk på 
Haugaland Næringspark. Avgjørelsen er i stor 
grad basert på regjeringens signaler om 
konkurransedyktige rammevilkår for 
batteriindustrien, økt eksportsatsing og fokus 
på å få strømmen frem til klare industritomter.

• Budskap: I stedet for et å legge til grunn et 
scenario som gir vekst/verdiskaping, setter 
utkastet til samfunnsdelen som premiss at det 
er stadig færre som skal finansiere 
tjenestetilbudet og at kommunen kan forvente 
økte helseutgifter. KN mener dette er et 
scenario vi må ha på «radaren», men er det 
denne utviklingen det skal planlegge for? KN 
mener nei. Den utviklingen det skal planlegges 
for er den utviklingen vi investerer i.
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Brann Stadion kan ta imot 
17.686 tilskuere …..

• Innlegget handler om melding som viser regjeringens 
energipolitikk for arbeid, omstilling og trygghet i urolige 
tider.

• Budskap 1: Næringslivet trenger energipolitikk som gir 
rikelig og rimelig tilgang på kraft og  viderefører en stabil 
olje- og gassproduksjon på norsk kontinentalsokkel med 
lavere utslipp av klimagasser. Energipolitikken må også 
legge til rette for nye næringer og et grønt industriløft for 
blant annet havvind, hydrogen og CO2-håndtering.

• Budskap 2: Endring i aktivitet og stor aldersavgang gjør at 
energinæringen har behov for nyansatte tilsvarende en 
fullsatt Brann Stadion fram mot 2026. Særlig mekaniske fag 
og elektrofag vil få økt betydning etter hvert som 
elektrifiseringen av norsk sokkel og utbygging av havvind 
tiltar. 
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Energisikring – Gassco har bidratt med 
viktig brikke

• Innlegget handler om at tirsdag 26. april vil gå inn i europeisk 
energihistorie. Det polske statseide gasselskapet PGNiG ble da 
informert av russiske Gazprom om at det russiske selskapet 
ville stoppe gassforsyningen til Polen langs Yamal-rørledningen 
klokken 08.00 onsdag 27. april. Dette hadde å gjøre med 
Russlands krigføring i Ukrania og svar på de vestlige 
sanksjonene. 

• Budskap 1: Best nåverdi skal ikke alltid skal være 
beslutningskriteriet. Det hjelper lite å ha valgt best nåverdi hvis 
det har ført deg til et mørkt og kaldt sted. Polen har siden 1996 
jobbet med diversifisert gassforsyning. Det har de maktet ved 
etablering av rørledningssystemet Baltic Pipe fra Norge. 

• Budskap 2: Heder og ære fortjener Gassco. Selv om Baltic Pipe 
ikke er et norsk rør, hadde det allikevel ikke vært mulig å få 
realisert uten selskapets kompetanse og betydelige innsats. 
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En hyllest til Karmøy 
politikerne som 
demokratiets voktere

• Innlegget handler om at det var en gang i det herrens år 2022 da det 
ble sendt på høring i Karmøy kommune en samfunnsdel til 
kommuneplanen som ville at Karmøy borgerne fremover skulle leve 
urbant i Skudeneshavn, Åkra og Kopervik. Resten av kommunen 
skulle ikke få vekstkraft. Videre var «næringsattraktivitet» ikke særlig 
betydningsfullt å prioritere. Da våknet demokratiets voktere. Det var 
et vakkert syn. 

• Budskap 1: Planprosessene må sikre at hele kommunen tas i bruk. 
Gjort på riktig måte kan dette kunne ta vare på både natur, klima og 
øvrige bærekrafts-mål. 

• Budskap 2: Planprosessene må reflekterer potensialet i 
befolkningstilvekst som følger av bedriftsetableringer på Husøy, 
Gismarvik etc. 

• Budskap Vi må ha mål om å skape flere arbeidsplasser, inkludere 
flere i arbeidslivet og gjøre det vi kan for å sikre økonomisk vekst i 
årene som kommer. Da må en være på tilbudssiden med tomter for 
næringslivet. 

• Budspak 4: Vi må ha god retning for god utvikling av 
primærnæringene jordbruk og fiskeri. Vi må ta innover oss hvor 
sårbare våre matsystemer er for sjokk påført for eksempel av høye 
energipriser og krig. 

• Budskap 5: Det vil ikke være tilstrekkelig med et attraktivt 
arbeidsmarked – et attraktivt boligmarked er også nødvendig. 

• Budskap 6: Det er viktig å gi byene et «løft». Men det er uansett ikke 
tvilsomt at slik kommunen er befolket, så vil transporten i 
overskuelig fremtid fortsatt være hovedsakelig bilbasert. Det er 
derfor svært viktig med godt tilrettelagte sentrale 
parkeringsmuligheter, muligheter for hurtiglading og 
veier/sentrumsgater som er tilrettelagt for å kunne bevege seg på en 
god måte.
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Gass, strømpris og refleksjoner

• Innlegget reflekterer over 

a) Det er i lys av klimavitenskapens beste vurderinger vi må se vår egen produksjon og bruk av energi.

b) Vi er i en krig om energien vår, en krig om økonomien vår, en krig om verdiene våre og en krig om fremtiden vår. En krig 
vi ikke må tape. Det er også i dette lys vi også må se vår egen produksjon og bruk av energi.

c) Vi har – her hjemme i Norge – fått en fortelling at det er politikeres feilgrep som er årsaken til strømprisproblemene vi 
opplever. Ved å rette oppmerksomheten mot våre politikeres demokratisk forankrede beslutninger skapes det misnøye 
og sinne. Det er hva Putin ønsker.

d) Vi er i fellesskap med mange hundre millioner borgere i EU. Våre nasjonale handlinger former bildet av oss i lang tid 
framover. 

e) Det er virkningene av kraftbørsen vi sliter med. Kraftbørsen virker slik at en kjøper i EU som byr høyest for siste 
kilowattime bestemmer prisen for alle, også minstepensjonisten i et trekkfullt hus på en forblåst plass på Karmøy. Når 
etterspørselen er dekket, er det prisen de dyreste produsentene krever som blir markedsprisen og som alle må betale. 
For å dekke etterspørselen er EU er avhengige av å produsere strøm av gass. Når gassen er dyr, blir også strømprisen 
dyr.  Dette er politikk/regelverk/algoritme for omsetningen. Alternativ politikk/regelverk/algoritme må tre inn når 
energimarkeder nærmest har sammenbrudd. Det er denne erkjennelsen EU politikere nå har, og de leter etter løsning.

f) Det er viktig at aktørene i næringslivet tror på kraftoverskudd fremover for at de skal tørre å satse i Norge. Hvis ikke vil 
den minst lønnsomme industrien etter hvert flytte ut. Det kan bli mange tapte arbeidsplasser. Statnett sier nå at Sør-
Norge kan få et kraftunderskudd fra 2027. Dette er ikke bra. Kraftoverskudd og lave priser har tradisjonelt vært sett på 
som et viktig konkurransefortrinn for norsk industri. 

g) Husholdninger og næringsliv på Vestlandet og Østlandet har betalt for EUs feilslåtte vurderinger mht. energikilder. Det 
har nå over altfor lang tid vært en omfordeling fra husholdninger og næringsliv til den stat og kommuner med 
kraftinntekter ettersom disse «håver inn» penger som følge av Putins krig. Det er denne omfordelingen som nå må 
reverseres. 

• Budskap: Karmøy -politikerne må bry seg om bedriftene i kommunen sin, og bruker utbytte fra Haugaland Kraft til å hjelpe 
utsatte virksomheter.
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1000 milliarder kan 
gi mange lokale 
arbeidsplasser

• Innlegget handler om regjeringens ambisjon er å installere 30 
GW havvind. 

• EU har framsatt et mål om å installere 300 GW. Tar en med 
UK og andre land utenfor EU så forventes det 450 GW 
installert effekt. På verdensbasis forventes 2000 GW installert 
effekt. Målene ble fastsatt før Putin invaderte Ukraina, og 
sikkerhet for energiforsyning ble satt høyt på den politiske 
dagsorden. Dette kan øke målene og tempo i 
havvindsatsingen øker ytterligere. 

• Budskap 1: Bygger vi 30 GW er dette et «1000 milliarder 
marked» som kan gi mange lokale arbeidsplasser. Lokal 
leverandørindustri har alle forutsetninger til å ta 
markedsandeler. 

• Budskap 2: Dette også i et globalt marked. Vi kan offshore! 
Med andre ord kan produksjon av norske varer og tjenester 
bli mye større.  

• Budskap 3: Andel norske sysselsatte vil være svært avhengige 
av om vi bygger tilstrekkelig kompetanse i Norge for disse 
oppgavene. Vi trenger forsterket innsats både innen 
fagutdanning, fagskoleutdanning og høyere utdanning. 

• Budskap 4: Hvordan vi på Haugalandet griper sjansen i den 
formidable næringsutviklingen som nå vil skje, krever at vår 
kommune og andre kommuner på Haugalandet «fester 
blikket» i planarbeid. 



External

Situasjonen i
Lufthavndrift AS

• Innlegget handler om at uten flyplassen vår er det forventningsrett å 
tenke redusert handel og færre investeringer. Stor verdiskapning skjer i 
mange selskaper på Haugalandet – små og store. Mange av disse 
selskapene er internasjonalt orientert. De har omfattende 
reisevirksomhet – både fra sine virksomheter og i form av kunder til 
sine virksomheter. Det kan nevnes Hydro, Aibel, Kåstø, Gassco, flere 
rederier, maritim næring, verftsindustrien i Ølen, fabrikker i Odda og 
Sauda, m.m.. Flyplassen er helt sentral for disse.

• Budskap: Det er ikke en komfortabel tanke å la Lufthavndrift AS “kaste 
inn håndkleet” og Avinor overta. 
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Kor e alle heltene hen?

«Blir ikkje varm av solstråler som falt i fjor» 
fra «Ryktet forteller». Rekordhøye 
energipriser, logistikkutfordringer i global 
handel, ikke tilgang på nok arbeidskraft.

«Nødskrik fra et levende lik i et portrom» fra 
“Alarmen går”. Inflasjonsvekst.

«Rock’n roll ble til vals» fra «Ja, så e det 
på’an igjen, på’an igjen». Pengepolitiske 
tiltak – rentene settes opp. 

«Livet blir et sjokk» fra «Mor, jeg vil tilbake». 
Tiden er forbi da penger var «gratis» og 
energipriser lave. 

«Kor e alle heltene hen?»
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Kor e alle heltene hen?

• Den teknologiske utviklingen innebærer at vi kan produsere energi 
på renere måter enn før. «Kor e alle heltene hen?». Det er bl.a. de i 
finansmarkedet som beveger seg inn i det grønne skiftet.

• Det er utslipp fra sektorer som vanskelig lar seg elektrifisere, slik 
som tungindustri, tungtransport etc som må avkarboniseres
dersom Norge skal nå sine klimamål. Enkelte av tiltakene vil bli 
upopulære. «Kor e alle heltene hen?». Disse er ikke populister. 

• «Kor e alle heltene hen? Da Tsjekkia nylig holdt formannskapet var 
Jozef Sikela leder for energiministerne i EU. er mye hans innsats at 
bl.a. at gasslagrene i Europa er rimelig fulle og at gasspriser og 
derav strømpriser har blitt mindre enn fryktet.

• Nå anslås det betydelig mer kraftetterspørsel i Norge. Dette 
samtidig som vi har en uforandret strømproduksjon. Heltene er 
vanskelig å få øye på.

• «Kor e alle heltene hen? Strømstøtte på 10 mill. kroner. 
Kommunestyret skal ha takk for å være lydhøre og handlekraftig.

Budskap
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Strømstøtte støtte 
til næringslivet

KN har hjulpet Næringssjef med

• Utforming/operasjonalisering av 
kriterier/regler for lokale virksomheter

• Behandling av søknadene

I tall ble dette:

• Netto tildeling 6,9 MNOK

• Totalt ble det søkt for 13 MNOK, minus 
0,8 MNOK i statlig strømstøtte, netto
12,2 MNOK

• Søknader for netto 5,1 MNOK ble
avkortet til 1,6 MNOK p.g.a. maks
beløpet på 200.000 NOK

• Noen fikk avkorting p.g.a. manglende
faktura eller feil registert strømforbruk, 
totalt ca. 0,4 MNOK

• Søknader for 1,4 MNOK er avslått
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For å få støtte til «veivalg», har KN – i 
tillegg til meningsbrytning i Karmøynytt og 
sosiale media – vært i direkte kontakt med 
kommunestyret

• Sammfunnsplanen inkl. arealdelen

• Flyplassdrift

• Strømstøtte
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Bedriftsbesøk & 
framsnakking

• SEAM

• På kaien

• Uptime International

• Vassbakk & Stol

• Kvala Takst/Kvala Arkitekter/Karmøy
Bilpleie/Karmøy Bilsenter

• Seagarden
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Spørsmål?
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